

**Notice of Change to Telegraphic Transfer / Interbank Fund Transfer
Application Form**

To improve the service quality and operational efficiency of processing payment instructions, HSBC issued a new version of the Telegraphic Transfer / Interbank Fund Transfer Application Form (Form) in June 2019 and any old versions will no longer be accepted from 1 September 2019 onwards.

Going forward, please submit your local / international payment instructions via Internet Banking and enjoy a lower fee than submission via branches. You may also download and fill in the new version of the Telegraphic Transfer / Interbank Fund Transfer Application Form and return the completed form to any of our branches. The latest Form is already available on our website.

For enquiries, please contact our branch staff.

Issued by The Hongkong and Shanghai Banking Corporation Limited

26 July 2019

有關電匯／跨行轉賬申請書更改通知

為提高處理客戶付款指示的服務質素及效率，香港上海滙豐銀行有限公司（「本行」）已於 2019 年 6 月發出新版本的「電匯／跨行轉賬申請書」（表格），因此，本行將由 2019 年 9 月 1 日起不再接受以舊版本表格提交的指示。

由即日起，請透過網上理財提交本地／海外轉賬指示，並享受經分行櫃位提交指示更優惠的服務收費。閣下亦可下載及填寫最新版本的「電匯／跨行轉賬申請書」，並將填妥的表格交到本行任何分行。最新版本的表格已經上載到本行網頁。

如閣下欲了解更多，請與分行職員聯絡。

由香港上海滙豐銀行有限公司刊發

2019 年 7 月 26 日